
R O T O K Ó Ł    Nr XXXI/16

  sesji Rady Miejskiej w Nisku odbytej w dniu 29 grudnia 2016r 

w sali narad Urzędu Gminy i Miasta w Nisku

XXXI sesję Rady Miejskiej w Nisku otworzył o godz. 11.00 Przewodniczący W. Ślusarczyk

Przywitał przybyłych na posiedzenie radnych (lista obecności w załączeniu) oraz:

- Burmistrza Gminy i Miasta Nisko – J.Ozimka

- Skarbnika Gminy – M.Nabrzeską

kierowników  jednostek  organizacyjnych,  sołtysów  i  przewodniczących  zarządów  osiedli  oraz

przedstawicieli lokalnych mediów.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecni są wszyscy radni.

Następnie przedstawił porządek posiedzenia:

1.Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Podsumowanie pracy Rady Miejskiej za 2016 rok.

3. Roczne sprawozdanie z prac stałych komisji Rady Miejskiej.

4.Podjęcie uchwał w sprawie:

1/ zmiany uchwały budżetowej na 2016r.

2/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nisko na lata 2016-2019.

3/ wykazu wydatków niewygasających.

4/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla

Gminy i Miasta Nisko na rok 2017.

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski i zapytania.

6.Zamknięcie obrad sesji.

Burmistrz J. Ozimek zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku posiedzenia z pkt 4 pdpkt 2: zmiany

wieloletniej  prognozy  finansowej,  bo  nie  zachodzi  potrzeba  zmieniania  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Nisko.

Radna A. Stępień zapytała dlaczego nie było zwołanego posiedzenia nawet Komisji Budżetowej

przed sesją, a tyle zmian w budżecie należy podjąć.

Przewodniczący wyjaśnił, że odstęp czasowy między sesjami Rady jest tak niewielki, że nie było

planowane posiedzenie żadnej Komisji. Pani Skarbnik wyjaśni wszystko dziś na sesji.

Więcej uwag nie zgłoszono.

Rada Miejska w Nisku przyjęła  porządek posiedzenia wraz z zaproponowaną przez Burmistrza
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autopoprawką.

Ad 2.

Przewodniczący Rady W.Ślusarczyk przedstawił sprawozdanie z pracy Rady za rok 2016 (zał nr 1)

Ad 3.

Przewodniczący stałych Komisji Rady złożyli do protokołu sprawozdania z pracy Komisji za rok

2016 (zał nr 2)

Ad 4

1/  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  budżetową  na  2016r  przedstawiła  Pani  Skarbnik

M.Nabrzeska. 

Poinformowała, że Minister Rozwoju i Finansów decyzją Nr ST5.4750.42.2016.34 g z 29.11.2016

przyznał Miastu i Gminie Nisko kwotę 25.778 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji

ogólnej. Wyjaśniła, że powyższa kwota przeznaczona jest na dofinansowanie kosztów związanych z

wypłatą  odpraw dla  nauczycieli  zwalnianych oraz  przechodzących na  emeryturę.  W związku z

powyższym zwiększa się plan dochodów i wydatków budżetu o w.w. kwotę w dziale 750 rozdziale

75085 oraz w dziale 801 rozdziale 80101 i 80113. 

Dalej,  w  związku  ze  zwiększeniem  się  liczby  dzieci  uczęszczających  do  Żłobka  Miejskiego

zwiększa  się  plan  dochodów  o  kwotę  7.500  zł  oraz  plan  wydatków  o  kwotę  7.500  zł,  które

przeznacza się na doposażenie Żłobka. 

Dokonuje się także przeniesienia planowanych dochodów w dziale 700 rozdziale 70005 między

paragrafami klasyfikacji budżetowej w kwocie 199.387,00 celem doprowadzenia do zgodności z

obowiązującymi zmianami Rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie szczegółowej klasyfikacji

dochodów,  wydatków,  przychodów  i  rozchodów  oraz  środków  pochodzących  ze  źródeł

zagranicznych.

Pani Skarbnik poinformowała, że Minister Sportu przyznał dofinansowanie ze środków Funduszu

Rozwoju Kultury Fizycznej   w kwocie 400.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie  zadania

p.n. „Budowa 2 boisk wielofunkcyjnych, 2 siłowni zewnętrznych, budowa 3 placów zabaw, bieżni

4-torowej  prostej,  skoczni  do  skoku  w  dal,  rzutni  do  pchnięcia  kulą  w  Nisku”.  W związku  

z powyższym  zwiększa się plan dochodów i wydatków budżetu o kwotę 400.000 zł.

Skarbnik poinformowała, że po dokonaniu analizy budżetu dokonuje się przeniesienia planu

wydatków  oraz wprowadza autopoprawki:

Dochody: w § 1 ust.1 w.w. Uchwały po rozdziale 80104 – Przedszkola dodaje się rozdział 80148 §

0670 stołówki szkolne w kwocie 5.000,00 

Wyjaśniła, że to zmiana między paragrafami.

Dalej poinformowała, że w Przedszkolach wprowadza się  §6059 wydatki majątkowe w wysokości
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106 257 zł, czyli suma rozdziału Przedszkola wynosi 112 312 zł.

W Pozostałej działalności, tam gdzie jest szkoła w Zarzeczu wpisujemy kwotę 77 366zł i suma

rozdziału wynosi 81 676 zł.

Dalej, w Edukacyjnej opiece wychowawczej suma działu wynosi 14 048 zł, Świetlice szkolne – 12

178 zł.

Oświetlenie ulic- rozdział 90015 to kwota 65 000 zł, suma działu 900 – 1 298 000 zł a pozycja

Razem to kwota 1 552 331 zł.

Następnie przedstawiła zwiększenia wydatków:

- w Administracji publicznej rozdział 75075 Promocja jednostek samorządu jest kwota 53 000 zł,

§ 4300 – kwota 43 000 zł.

- Oświata i wychowanie , suma działu 801 – 659 431 zł, Szkoły podstawowe – suma rozdziału – 23

178 zł,  w rozdziale 80104 po § 4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników dodaje się § 6057

Rozwój edukacji przedszkolnej na terenie Gminy i Miasta Nisko w kwocie 106 257 zł. Rozdział

Pozostała działalność to kwota 481 576 zł.

-§ 6050 suma  - 413 910 zł., w pozycji 2 (szkoła w Zarzeczu) jest kwota 9 600 zł. Dodaje się § 6057

– (też szkoła w Zarzeczu) z kwotą 60 766 zł. 

- Pozycja Razem, czyli suma zwiększeń to kwota 985 609 zł.

Pani  Skarbnik podkreśliła,  że  te  zmiany to typowo czyszczące  zmiany,  przeniesienia  pomiędzy

rozdziałami klasyfikacji wydatków oraz pomiędzy paragrafami jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne.

Nie zmienia to planu dochodów ani wydatków. Budżet jest nadal zrównoważony.

Radna A. Stępień zapytała, czy to zwiększenie o 20 tys zł na wystrój świąteczny miasta znaczy, że

choinka już stała a pieniędzy na nią nie było? Drugie pytanie dotyczyło zwiększenia środków na

promocji miasta z kwoty 20 tys na 53 tys zł: na co były lub będą one wydane?

Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwota 20 tys zł na wystrój świąteczny miasta była zabezpieczona  

w rozdziale 92195 tj  Pozostała działalność w dziale Rozwój kultury i  dziedzictwa narodowego.

Dokonujemy przeniesienia na promocję.

Kwota 33 tys zł na promocję wydatkowana będzie na wydanie albumu „Nisko dawniej i dziś”.

Radna  A.Stępień  zwróciła  uwagę,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  też  było

zwiększenie środków na promocję w 2017r i Burmistrz wyjaśniał, że między innymi na ten album.

Zapytała, czy  mamy wolne środki? Jeżeli wydamy teraz na ten cel, to w 2017r nie będzie potrzeby.

Skarbnik  wyjaśniła,  że  są  zabezpieczone  środki  na  2017r,  ale  przyszła  faktura  do  zapłaty.  To

wchodzi na zobowiązania. Wykonanie plus zobowiązania daję plan.  Gdyby nie było możliwości

zwiększenia budżetu, byłoby zaciągnięcie zobowiązania  i naruszenie dyscypliny budżetowej.

Więcej pytań nie zadano.
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła:

U C H W A     Nr XŁ Ę XXI/233/16

w sprawie zmiany uchwa y bud etowej na 2016r.ł ż  (za  nrł  3)

2/  W  sprawie  projektu  uchwa y  dotycz cej  wydatków  niewygasaj cych  z  up ywem  rokuł ą ą ł

bud etowego  2016  Burmistrz  J.Ozimek  wyja ni ,  e  znaczna  cz  tych  zada  wykazanych  wż ś ł ż ęść ń

za czniku  nr  1  zwi zana  jest  ze  rodkami  unijnymi.Podkre li ,  e  mijaj cy  rok  by  z y  dlałą ą ś ś ł ż ą ł ł

inwestycji z udzia em tych rodków, bo znaczna cz  umów by a podpisywana w drugiej po owieł ś ęść ł ł

lub nawet w ko cówce roku. St d przesuni cia, ale nie jest le, nawet tak jak wygl da to w zapisień ą ę ź ą

projektu uchwa y. Np  Poz 1: Podwolina, umowa podpisana pod koniec wrze nia, zadanie prawieł ś

zako czone, nie ma adnych zagro e . Równie  na uko czeniu jest docieplenie sali gimnastycznejń ż ż ń ż ń

w PSP Nr  4.  W tej  pozycji  w nast pnym roku b dzie  wykonana druga cz ,  czyli  ZS Nr  3.ę ę ęść

Wówczas b dzie to zadanie rozliczone. Dalej kryta p ywalnia w Rac awicach: Burmistrz wyja ni ,ę ł ł ś ł

e trzyma  nas tu termin odrolnienia i nie bardzo by o wiadomo jak to realizowa . Teraz jest jasnoż ł ł ć ść

sytuacji  i  od stycznia mo na normalnie realizowa . Do dokumentacji  kanalizacji  w Nowosielcuż ć

Wojewoda wniós  zastrze enia, chodzi o o uzupe nienie map ł ż ł ł terenu w zwi zku z w z em S19 nadą ę ł

DK19. A tam przechodzi kanalizacja, ca y ci g. Mapy zosta y uzupe nione, ale jeszcze s  nie doł ą ł ł ą

ko ca  uregulowane  sprawy  w asno ciowe.  Jednak  wniosek  o  wydanie  pozwolenia  na  budowń ł ś ę

b dzie  do  Starosty  z o ony.  Odnawialne  ród a  energii:  podpisana  jest  umowa  ę ł ż ź ł na  wykonanie

dokumentacji do 15 stycznia 2017r, do 2 marca musi by  z o ony wniosek, jeste my na uko czeniuć ł ż ś ń

dokumentacji.  Burmistrz poinformowa ,  e 27 grudnia og oszony zosta  ju  nabór wniosków nał ż ł ł ż

termomodernizacj .  Na  tym  samym  etapie  jest  termomodernizacja  budynku  socjalnego  ę

i  komunalnego  (tj  poz.7  w  za  nr  1).  ł O wietlenie  dróg:  przetarg  rozstrzygni ty  pod  koniecś ę

pa dziernika,  umowa podpisana,  realizacja  w toku,  b dzie  zako czona w najbli szym czasie  tjź ę ń ż

stycze -luty. Zadania 9 i 10 s  zako czone. Je eli sp yn  faktury dzi , to b d  zap acone. Je eli nie,ń ą ń ż ł ą ś ę ą ł ż

to b d  zap acone w styczniu. Odbudowa sieci kanalizacyjnej w ul. eromskiego i ul. Sienkiewiczaę ą ł Ż

drogi gminne na tym zadaniu: zadania s  zako czone, troch  termin przesuni ty z powodu pro byą ń ę ę ś

dostawcy gazu, który równie  chcia  wykorzysta  remont drogi do wymiany instalacji.  ż ł ć Wszystkie

faktury  s  ,  ale  wyp ata  wstrzymana  z  powodu,  e  wykonawca  nie  przedstawi  rozliczenia  ą ł ż ł

z podwykonawcami. Dokumentacja projektowa PSZOK-u : do pierwszego przetargu nie zg osi  sił ł ę

nikt,  drugi  przetarg  rozstrzygni ty  28  grudnia,  zadanie  w  realizacji.  ę Drogi  publiczne  gminne,

remont ul. Szoje w Zarzeczu: Burmistrz poinformowa , e wykonawca jest w zw oce, ma naliczaneł ż ł

kary umowne, zadanie powinno by  mo e nawet dzi  zako czone, ale kary musz  by  naliczone, boć ż ś ń ą ć

wykonawca terminu nie zachowa . ł Inwentaryzacja dendrologiczna drzewostanu w Parku Miejskim

te  wchodzi w wydatki niewygasaj ce, bo prosi  o to wykonawca, jako e musi oceni  drzewostanż ą ł ż ć
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w fazie listnej i bezlistnej. Uwa a, e jest dosy  du e zagro enie Parku jakim  szkodnikiem. Jestż ż ć ż ż ś

pe na zgoda na aneks.ł

Burmistrz podkre li , e z wylicze  wynika wi c, e w styczniu ok 90% faktur b dzie zap acona.ś ł ż ń ę ż ę ł

Zagro e  w wykonaniu zada  nie ma adnych.ż ń ń ż

Przewodnicz cy J.Graniczny zapyta , gdzie b dzie zlokalizowany PSZOK?ą ł ę

Burmistrz  wyja ni ,  e  poszerzony  zostanie  plac  na  MZK  ś ł ż pod  k tem urz dzenia  tego  Punktu.ą ą

Zaznaczy , e zrezygnowali my z wielu urz dze  np. stacji prze adunkowej. Realizowany jest wł ż ś ą ń ł

mniejszym zakresie.

Radny B. Borowiec zapyta  o jakiego szkodnika w Parku Miejskim chodzi, bo to przek ada sił ł ę

ewentualnie  na  celowo  wydawanych rodków.  Dalej  zapyta  czy wszystkie  skatalogowane wść ś ł

pozycjach  od  1  –  15  wydatki  spe niaj  kryteria  okre lone  prawem  tj:  gdy  przeprowadzonoł ą ś

post powanie o udzielenie zamówienia, wybrano najkorzystniejsz  ofert  i podpisano umow , lubę ą ę ę

w  sytuacji,  gdy  przeprowadzono  post powanie,  wybrano  najkorzystniejsz  ofert ,  dokonanoę ą ę

wyboru wykonawcy i nie podpisano umowy. Zapyta , czy wszystkie zadania od 1-15 zawieraj  sił ą ę

w tym katalogu.

Radny Z. uka zapyta  o kryt  p ywalni  w Rac awicach: w bud ecie na 2016r by o 10 tys z , wŁ ł ą ł ę ł ż ł ł

czerwcu Rada na finansowanie dokumentacji zabezpieczy a kwot  108 240 z . W listopadzie Radał ę ł

do o y a do tej inwestycji 40 tys z .  W bud ecie roku 2017 Rada zatwierdzi a  kwot  10 tys z .ł ż ł ł ż ł ę ł

Zapyta ,  czy  te  10  tys  z  bud etu  2016r  wesz o  w  cen  dokumentacji,  czy  jest  przesuwane  wł ż ł ę

wydatkach niewygasaj cych? Dlaczego zostaje tak du a kwota na nast pny rok i czy zd ymy doą ż ę ąż

czerwca z dokumentacj ?ą

Radna A. St pie  stwierdzi a, e gdy nieca y miesi c temu pyta a Burmistrza, czy widzi zagro eniaę ń ł ż ł ą ł ż

w realizacji inwestycji, to twierdzi , e nie widzi. ł ż Teraz okazuje si , e s  zagro enia. Zapyta a, czyę ż ą ż ł

do ko ca czerwca 2017r b dzie wykonana dokumentacja krytej p ywalni w Rac awicach?ń ę ł ł

Burmistrz  wyja ni ,  e  wg wst pnych informacji  z  Ministerstwa spodziewa  si ,  e  odrolnienieś ł ż ę ł ę ż

b dzie w terminie kpa, ale przeci gn o si  prawie do roku. Pewne dzia ania by y podejmowane ę ą ęł ę ł ł

i wstrzymywane. St d splot ró nych dzia a . Przyzna , e nawet w pewnym momencie by y obawy,ą ż ł ń ł ż ł

e nie otrzyma Gmina odrolnienia tego terenu. Teraz wszystko wskazuje na to,  e  na czerwiecż ż

wszystko powinno by  gotowe i w tym kierunku zadeklarowa  Burmistrz intensywne dzia ania.ć ł ł

Burmistrz  zastrzeg ,  e  na szkodnikach w Parku si  nie zna.  Wykonawca prosi  o przesuni cieł ż ę ł ę

terminu, zna si  na tym, nie by o przeciwwskaza  do przed u enia ę ł ń ł ż umowy.

Je li chodzi o dokumentacj  krytej p ywalni, to w niewygasaj ce przechodz  zsumowane rodki. ś ę ł ą ą ś

Radny B.Borowiec  zauwa y ,  e  gdyby w Parku Miejskim chodzi o  o  konkretnego nicienia,  oż ł ż ł

w gorka  sosnowca,  to  zwalczanie  jego  jest  spraw  urz dow ,  Burmistrz  b dzie  zobowi zanyę ą ę ą ę ą
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poinformowa  organy Pa stwowej Inspekcji  Ochrony Ro lin i  Nasiennictwa i  to  mo e dopieroć ń ś ż

zagmatwa  procedury dendrologiczne prowadzone w Parku. ć

Wi cej pyta  nie zadano.ę ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A     Nr XŁ Ę XXI/234/16

w sprawie wykazu wydatków niewygasaj cych z up ywem roku bud etowego ą ł ż 2016 (za  nrł  3)

3/  Projekt  uchwa y  w sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwi zywania  Problemówł ą

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Nisko na rok 2017 przedstawi a Pani Sekretarz M. Jakubów.ł

Wyja ni a, e obowi zek corocznego uchwalenia Programu wynika z ustawy. Poinformowa a, eś ł ż ą ł ż

Program  zawiera  diagnoz  problemów  alkoholowych  na  terenie  Gminy  i  Miasta  Nisko,  celeę

Gminnego  Programu  a  nast pnie  zadania,  jakie  zaplanowane  s  do  realizacji.  Zauwa y a,  eę ą ż ł ż

zadania zasadniczo s  te same, jakie by y realizowane w latach ubieg ych. Zmienia si  jedynieą ł ł ę

kwota przeznaczona na realizacj  tych przedsi wzi .  Bud et Profilaktyki na 2017r planowany jestę ę ęć ż

w kwocie 390 tys z .  Pani Sekretarz poinformowa a, e realizacj  Gminnego Programu Profilaktykił ł ż ę

i  Rozwi zywania  Problemów  Alkoholowych  koordynuje  Referat  Organizacji  i  Kadr  UGiM.ą

Zadania programu realizowane b d  przez pracowników O rodka Pomocy Spo ecznej  w Nisku,ę ą ś ł

pracowników Urz du Gminy i Miasta w Nisku oraz jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta wę

Nisku.  ród em  finansowania  zada  Gminnego  Programu  s  rodki  pochodz ce  z  op at  zaŹ ł ń ą ś ą ł

korzystanie  z  zezwole  na  sprzeda  napojów  alkoholowych,  wniesionych  przez  podmiotyń ż

gospodarcze  w  2017r.  Bie cy  nadzór  nad  realizacj  Gminnego  Programu  sprawuje  Burmistrzżą ą

Gminy i Miasta Nisko.

Wszyscy radni otrzymali projekt uchwa y wraz z zaproszeniem na sesj . ł ę

Radny B. Borowiec zauwa y , e nie jest przekonany, by przeznaczanie na walk  z alkoholizmemż ł ż ę

kwot uzyskanych z zezwole  na handel alkoholem spe nia o do ko ca swoj  rol .  Zauwa y  te , eń ł ł ń ą ę ż ł ż ż

wg zamieszczonej tabeli zawieraj cej dane liczbowe uzale nionych, którzy podj li terapi  wynika,ą ż ę ę

e ich liczba nie maleje, wr cz ro nie. Efektu realizacji Programu Profilaktyki wi c nie ma.ż ę ś ę

Zapyta ,  czy tematyka profilaktyki i rozwi zywania problemów alkoholowych by a przedmiotemł ą ł

kontroli NIK?

Pani Sekretarz odpowiedzia a, e nie by o kontroli NIK w tym zakresie.ł ż ł

Zauwa y a, e na ilo  uzale nionych, to Gmina a  takiego wp ywu nie ma.ż ł ż ść ż ż ł

Radny  M.  Folta  podkre li ,  e  tabel  t  mo na  interpretowa  te  w  ten  sposób,  e  jest  efektś ł ż ę ę ż ć ż ż

programów profilaktycznych, bo wzrasta wiadomo  i to powoduje, e na terapi  zg asza si  corazś ść ż ę ł ę

wi cej uzale nionych.ę ż
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Przewodnicz ca G. Karnat zapyta a o ilo  punktów sprzeda y alkoholu na terenie Gminy i Miastaą ł ść ż

Nisko, czy w stosunku do roku ubieg ego przyby o placówek?ł ł

Pani Sekretarz wyja ni a, e jest sprzeda  z gastronomi  i sprzeda  detaliczna. Liczba podmiotówś ł ż ż ą ż

si  zmienia, bo jedni rezygnuj , drudzy rozpoczynaj  lub poszerzaj  dzia alno . Aktualnej liczbyę ą ą ą ł ść

nie jest w stanie poda , ale podkre li a,  e zapewne mie ci si  ona w uchwalonych przez Radeć ś ł ż ś ę

limitach.

Nie zadano wi cej pyta .ę ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A     Nr XŁ Ę XXI/235/16

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi zywania Problemówą

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Nisko na rok 2017 (za  nrł  4)

Ad 5.

- Przewodnicz ca G. Karnat poinformowa a, e uczestniczy a w spotkaniu Zespo u ds wdra aniaą ł ż ł ł ż

reformy o wiaty. Uwa a, e potrzebne by o takie spotkanie. B dzie jeszcze jedno posiedzenie tegoś ż ż ł ę

Zespo u. Poinformowa a, e og asza a wszystkim, e Malce s  zgodne co do likwidacji szko y, boł ł ż ł ł ż ą ł

przy tylu dzieciach i tej bazie lokalowej nie da si  utrzyma  8-mio klasowej szko y. Nigdy tamę ć ł

takiej szko y nie by o. By oby to z krzywd  dla tych dzieci. W to miejsce mog oby funkcjonował ł ł ą ł ć

przedszkole, na które oczywi cie jest zapotrzebowanie spo eczne. Wydawa o si , e jest zgoda doś ł ł ę ż

dzia a  w tym kierunku. Dowiedzia a si  jednak, e ksi dz zapowiedzia  walk  o szko . Wcze niej,ł ń ł ę ż ą ł ę łę ś

w rozmowie niby rozumia , e nie ma mo liwo ci utrzyma  tej szko y. Zapowiedzia a, e mog  był ż ż ś ć ł ł ż ą ć

problemy.

-  Radny  B.Borowiec  zauwa y ,  e  w  dyskusji  o  wydatkach  niewygasaj cych  Pani  Skarbnikż ł ż ą

stwierdzi a,  e  nie  spotka a  si  z  kwestionowaniem  uchwa  dotycz cych  wydatkówł ż ł ę ł ą

niewygasaj cych przez nadzór. Otó  w Biuletynie RIO w Rzeszowie z 2011r  ju  by a informacja,ą ż ż ł

e  w  stosunku  do  9  uchwa  dotycz cych  wydatków  niewygasaj cych  Kolegium  wszcz oż ł ą ą ęł

post powanie nadzorcze. W stosunku do 3 z nich stwierdzono niewa no  w ca o ci, w stosunku doę ż ść ł ś

4 uchwa  orzeczono niewa no  w cz ci  zapisów a w stosunku do pozosta ych uwzgl dnionoł ż ść ęś ł ę

wyja nienia.ś

Burmistrz wyja ni  raz jeszcze, e w du ej mierze s  to zadania zako czone, ale nie rozliczone. Gdyś ł ż ż ą ń

zadania s  wieloletnie, to oczywi cie rodki przechodz  z roku na rok. Nie mamy przypadku, byą ś ś ą

procedura przetargowa nie by a zako czona.ł ń

Pani  Skarbnik  wyja ni a,  e  w  swojej  dzia alno ci  zawodowej  nie  spotka a  si  zś ł ż ł ś ł ę

zakwestionowaniem takiej uchwa y, ale oczywi cie zgadza si , e musi by  podpisana umowa lubł ś ę ż ć
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dokonany wybór wykonawcy.  Poinformowa a, e w naszym przypadku podpisane s  umowy a w 2ł ż ą

zadaniach dokonany jest wybór wykonawcy.

- Przewodnicz cy K.Tabian zaprosi  wszystkich na Maraton Siatkarski, który odb dzie si  w RCEZą ł ę ę

w dniach 14 -15  stycznia  2017r.  Turniej  ten  b dzie  prowadzony w ramach Wielkiej  Orkiestryę

wi tecznej pomocy. B d  uczestniczy y dru yny z Rzeszowa, Stalowej Woli, z naszego terenu  Ś ą ę ą ł ż

i okolicy.

Burmistrz z o y  yczenia pomy lno ci w nowym roku 2017 dla wszystkich z rodzinami.ł ż ł ż ś ś

Przewodnicz cy Rady zaprosi  wszystkich na spotkanie op atkowe do Zielonego Dworku.ą ł ł

Ad 6.

Przewodnicz cy W. lusarczyk zamkn  obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Nisku o godz. 12.00.ą Ś ął

Na tym protokó  zako czono i podpisano.ł ń

Protoko owa a M.Kopeł ł ć

                                                                                Przewodnicz cy Rady Miejskieją

                                                                                      Waldemar lusarczyk Ś

8


